



# BÄLTINGE

## Innebandy

### Ledarmöte Innebandy 2018-08-28

#### **Ekonomi:**

Mötet inleddes med att Åsa presenterade innebandysektionens resultat för 2017.

Resultatsammanställningen visar ett negativt resultat om ca 26 000 kr, där en del av resultatet kan förklaras av högre utbildningskostnader och höga dommararvoden. Åsa informerade även om att halltiderna blivit dyrare men att detta inte påverkar sektionens resultat.

Diskussion uppkom om att vi borde ta fram jämförelsesiffror för 2016 för att kunna se vilka kostnader som har ökat för att sedan följa upp detta. Då den tidigare innebandykommittén är avskaffad uppkom även en diskussion om denna ska återinföras för att kunna följa upp resultatet och ta diskussion om avgifterna ska höjas.

Bidragen per lag och år är 1500 kr, cupbidragen 2 x 2000 kr och medlemsavgifterna ligger för närvarande i samma nivå som tidigare. Bidrag för registrerad närvaro går in centralt och täcker bland annat hallhyran.

#### **Belastningsregistret:**

Samtliga ledare i Bältinge IF ska lämna ett utdrag från belastningsregistret, nytt för i år är att styrelsen beslutat att man endast behöver lämna ett utdrag vartannat år (på hösten).

Nyttillkomna ledare lämnar dock in ett utdrag direkt så det kan hända att man kommer få lämna in detta två år i rad. Mer information om detta kommer.

#### **Avbokning av halltider:**

Från och med nu är det hårdare regler när det gäller avbokning av halltider. För Vattholma- och Bältingehallen måste man avboka 7 dagar innan och i IFU gäller 14 dagar. Alla avbokningar görs till Åsa. Så fort spelschemat är klart bör alla lag gå in och avboka halltider som sammanfaller med match.

Av erfarenhet vet vi att det tidigare år har varit många halltider som missas att bokas av, diskussion uppkom därför om avgiften (155 kr) ska dras från laget kassa i stället för att den kostnaden belastar styrelsen. Detta förutsätter dock att alla är ärliga och meddelar detta till Åsa. Problem med gränsdragning kan dock uppstå om man tvingas att ställa in en träning med kort varsel. För att göra det lättare att ge bort en halltid kom ett förslag om att starta upp en sms-tråd med en ansvarig ledare från varje dag där dessa byten kan göras mer smidigt.

#### **Betalning av domare:**

Från och med nu sker ingen kontant betalning till domare, allt kommer ske digitalt av Åsa via IBIS. Åsa kommer att gå en utbildning i detta under hösten så mer information om detta kommer. Åsa ser gärna att någon mer går utbildningen så det finns flera inom sektionen som kan sköta utbetalningarna i fall hon är borta. Åsa kollar upp exakt datum för utbildningen och återkommer med detta.



# BÄLINGE

## Innebandy

### **Inköp:**

Alla inköp görs numera via Intersport i Boländerna och personen som gör inköp måste vara uppskriven hos Teamsales. Förslag på att vi tar ut en lista från laget.se och skickar till Intersport. Om varan man ska ha inte finns eller om det är orimligt lång leveranstid får inköp göras från annat företag. Vi har fått ok från styrelsen att skriva avtal med Klubbhuset men fick nej från Klubbhuset då vi köper kläder från Intersport, KH kunde dock erbjuda en inofficiell klubbtag med rabatter. Förslaget var att den skulle hållas 27 september och de kunde då erbjuda 15 % på deras sortiment. Alla på mötet var ense om att detta var en för dålig rabatt och att vi skulle avstå från detta.

### **Nyttillkomna lag:**

F-11 har meddelat till Åsa att de inte kommer att få ihop tillräckligt med spelare för att bilda ett lag. Per Sandberg kollar med F-12 om de eventuellt kan slå ihop lagen.

P-11 kan vara med som representanter vid informationsmöte för uppstart av F-12/P-12.

### **Utbildningar:**

Alla som står i båset måste gå grundutbildningen och utbildningen människan. Ett tips är man anmäler sig till blå om man ligger på gränsen åldersmässigt mellan grön och blå. Många har utbildningar som slutar att gälla nu i september men efter att ha pratat med förbundet så gäller dessa utbildningar tills vidare.

### **Bälingscupen 2019:**

F-10 är ansvariga för Bälingscupen i Vattholmahallen. Upplägget ändras nu till 3 mot 3 där man kör dubbla planer under 1 dag, i stället för 5 mot 5 med matcher under 2 dagar.

### **Material:**

Herrlaget och P05/06 har inför säsongen köpt nya matchtröjor.

P-05/06 har köpt nya bollar, uppmaning om att vi måste bli mer rädda om bollarna. Klockan i hallen måste kollas.

Kommunens stora mål är sönder vilket innebär en skaderisk. Felanmälan har gjorts till kommunen men inget händer. Jenny Lundeborg P-09 kontaktar kommunen igen och informerar om läget och ligger på dom mer. Inget material i övrigt saknas.

### **Övriga punkter:**

Matcher för F-06 och knatteligan är för närvarande bokad i Bälingshallen, detta kollas upp så de bokas i IFU i stället. Detta fel har uppkommit även tidigare år men senare ändrats.



# BÄLINGE

## Innebandy

Alla har blivit uppmanade att inventera matchställ så vi vet vad som finns, storlek och antal mailas till [maria.styf@telia.com](mailto:maria.styf@telia.com) så snart som möjligt.

Förslag att vi kör samma upplägg som för fotbollen när det gäller fotografering, ca 30 min per lag och att vi kör en vardag (em/kväll). Åsa kollar på datum och återkommer med ett förslag.

Datum för ledarfesten blir 17 november!!!!

Inget datum är spikat för nästa möte men vi var överens om att ha nästa möte en bit in på säsongen, återkommer med ett exakt datum.

Tack för ett trevligt möte!  
Tony Andersson

*Närvarande på mötet var:*

Per Sandberg P-08  
Magnus Öberg P-05/06  
Peter Spännare P-05/06  
Christian Lind P-07  
Fredrik Douhan P-11  
Fredrik Jellergård F-10  
Daniel Mörtsjö P-11  
Peter Gustafsson P-11 & P-09  
Jenny Lundeborg P-09  
Tony Lundeborg Rönn P-09  
Tony Andersson P-09  
Frida Bäckström F-08/09  
Maria Styf P-08  
Niklas Ferm F-04/05  
Per Kastenholm P-10  
Åsa Pettersson Tobar